

《单词百科:iip是什么意思?iip怎么发音?iip的解释和用法》

英语单词iip是什么意思?iip怎么读?iip怎么发音?简答网为您整理了iip的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



iip怎么读

iip的读音:[ˈ i p]

iip的意思

1、[医][=idiopathic interstitial pneumonia]特发性间质性肺炎;

iip的双语例句

1、 Objective To discuss the effect of Pulmicort Turbuhaler inhalation for idiopathic interstitial pneumonia (IIP).

目的探讨吸入普米克都保治疗特发性间质性肺炎 的效果.

2、 Then the molecular imprinted polyethyleneimine on the surface of silica gel was prepared using Cu^{2+} as template ions and epichlorohydrin (ECH) as crosslinking agent via coordination bond effects, and composite ionic imprinted material IIP-PEI/ SiO_2 was obtained.

以 Cu^{2+} 为模板离子，以环氧氯丙烷为交联剂，通过配位键作用，对化学键合在硅胶表面的PEI大分子链进行了离子印迹，制备了复合型 Cu^{2+} 印迹材料IIP-PEI/ SiO_2 ；

3、 The treatment mechanism of IIP in metastatic ovarian cancer was also discussed.

对转移性卵巢癌的临床特征及腹腔化疗转移性卵巢癌的机理进行了讨论。

4、 IIP is implemented internally for IBM employees to access internal applications.

IIP在内部为IBM员工实现，用以访问内部应用程序。

5、 A novel short-term forecasting model of construction cost based on intelligent information processing (IIP) technology is presented.

提出了一种新的基于智能化信息处理的建筑工程造价短期预测模型。

6、 Design and Implementation of VoiceXML-based IVR Management System of CRBT Service in IIP

IIP中基于VoiceXML的彩铃业务语音管理系统的设计与实现

以上是简答网为您整理的iip怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于iip的用法、iip的释义、iip的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/iip>